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Zápis č. 2/2025 
ze schůze Výboru Jihlavské unie sportu, z. s. 

 
Datum konání:   27. června 2025 v 8,30 hod., ukončení v 9,45 hod. 

Místo konání: Jihlava, zasedací místnosti Jihlavské unie sportu 

Předsedající:   Ing. Holub Vítězslav – předseda Jihlavské unie sportu 

Přítomni: Ing. Holub Vítězslav, Háj Martin, Ing. Doležal Josef, Mgr. Havlík Jiří,  

Omluveni: Skočdopole Jindřich 

Procentuální vyjádření: 80 %, Výbor byl usnášení schopný 

 
Program: 

1. Úvodní slovo předsedajícího, schválení programu jednání 

• Kontrola usnesení  

2. Informace z činnosti JUS 

• Aktuální informace z ČUS 

• Zhodnocení ankety „Nejlepší sportovec 2024“ 

• Vyhodnocení soutěží JUS, přechod na nové webové rozhraní 

• Zhodnocení 37. VH JUS a přijatá usnesení 

• Mezinárodní hokejová škola 2025 

3. Ekonomika Jihlavské unie sportu 

• Průběžné hospodaření roku 2025 

• Mimořádný finanční příspěvek z vlastních zdrojů vybraným TJ/SK 

4. Diskuse, závěr a usnesení 

 

Předložené materiály: 

1. Hospodaření JUS k 31. 5. 2025 

2. Ekonomika ankety o Nejlepšího sportovce 

3. Ekonomika sportovních soutěží JUS 2024-2025 

4. Návrh na mimořádný příspěvek z vlastních zdrojů pro TJ-SK 

 

 

 

1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

 

Předsedající v úvodu přivítal přítomné členy výboru na zasedání a všechny seznámil s programem 

jednání. Program jednání výboru JUS byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen 

předsedajícím.  

 

• Kontrola závěrů a usnesení 

 

Usnesení č. 1-7/2025 - splněno 

 

2. Informace z činnosti JUS 

 

• Aktuální informace z ČUS 

Výbor JUS byl informován o uskutečněné VH ČUS dne 25.6.2025, na které byl zvolen nový předseda 

ČUS – Jan Boháč. Vzhledem k tomu, že byl jediným kandidátem, byl zvolen jednomyslně aklamací. 

 

Výbor JUS byl informován o změně v přístupu v Rejstříku sportu NSA, a to prostřednictvím identity 

občana, což může vést k administrativním komplikacím pro dobrovolné funkcionáře TJ/SK. V současné 

době ČUS intenzivně komunikuje s NSA o možnostech pomoci dobrovolným funkcionářům s touto 

problematikou. 

 

• Zhodnocení ankety „Nejlepší sportovec 2024“ 

Výbor JUS zhodnotil slavnostní galavečer, který byl uspořádán v souvislosti s předáním ocenění pro 

nejlepší sportovce za uplynulý rok 2024. Galavečer byl na výborné společenské úrovni a byl důstojným 
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oceněním sportovních úspěchů vyhlašovaných sportovců. Poděkování patří všem spolupořadatelům 

v čele se Statutárním městem Jihlava, dále Jihlavským listům a Domu dětí a mládeže v Jihlavě. Výbor 

byl seznámen s výdaji a příjmy této akce. 

 

 

Usnesení č. 8/2025  

Výbor Jihlavské unie sportu vzal na vědomí informace ohledně vyhodnocení ankety „Nejlepší 

sportovec Jihlavska 2024“ včetně ekonomiky této akce. 

 

• Vyhodnocení soutěží JUS, přechod na nové webové rozhraní 

Výbor JUS byl seznámen s vyhodnocením sportovních soutěží, které pořádá Jihlavská unie sportu. 

V současnosti pořádá pouze dvě soutěže v ledním hokeji – JAHL a JHL. Obě soutěže proběhly 

organizačně v „okleštěných“ podmínkách, a to z důvodu nedostatku kapacity na malém „zimáčku“. I 

přes tyto skutečnosti se podařilo obě soutěže dohrát podle původního rozpisu. Výbor byl seznámen 

s výdaji a příjmy těchto středisek. 

Výbor byl dále informován o rekonstrukci webových stránek sportovních soutěží, které fungují pod 

webovými stránkami JUS. „Nové“ aktualizované webové stránky budou v novém grafickém formátu, 

zahrnují nové bezpečnostní prvky a obsahují nový modul, který byl nově naprogramován – modul 

rozhodčích. 

 

Usnesení č. 9/2025  

Výbor Jihlavské unie sportu vzal na vědomí informace ohledně vyhodnocení sportovních soutěží 

organizovaných JUS, včetně jejich ekonomiky. Zároveň vzal na vědomí realizaci nové webové 

aplikace hokeje, která nahrazuje původní, již zastaralou aplikaci, včetně smlouvy o dílo se 

zhotovitelem. 

 

• Zhodnocení 37. VH JUS a přijatá usnesení 

28. května se konala VH JUS. Vzhledem k rekonstrukci příjezdové komunikace k bazénu, kde se VH 

konala, byla účast na jednání nižší než obvykle, a to 57,1 %. Průběh VH byl rychlý a konstruktivní a 

přijatá usnesení bezproblémová.  

 

• Mezinárodní hokejová škola 2025 

V termínu od 22.7. do 29.7.2025 proběhne v Pelhřimově další ročník projektu Mezinárodní hokejové 

školy, na kterém spolupracujeme s KO ČUS Kraje Vysočina, KSLH Vysočina a Duklou Jihlava. 

Předseda JUS se zúčastní oficiálního zahájení dne 22.7. a slavnostního zakončení 28.7. V průběhu 

celého týdne bude spolupracovat s dalšími partnery na realizaci celého projektu. 

 

3. Ekonomika Jihlavské unie sportu 

 

• Průběžné hospodaření roku 2025 

Výbor JUS byl informován o čerpání rozpočtu k 26.6.2025. Byly vysvětleny důvody překročení 

plánovaných nákladů v dílčích položkách rozpočtu i vývoj příjmové části rozpočtu. Byly diskutovány 

možnosti rozvoje webové aplikace pro amatérský hokej (viz výše). Zároveň byla diskutována možnost 

rozvoje facebookových stránek Jihlavské unie sportu. V této souvislosti byla zvažována možnost zadání 

plnění obsahu formou využití externích služeb v této oblasti. 

 

Usnesení č. 10/2025  

Výbor Jihlavské unie sportu vzal na vědomí dosavadní čerpání rozpočtu JUS, včetně možnosti 

realizace aktualizace informací na FC prostřednictvím externích služeb a jejich případné 

promítnuti do navýšení rozpočtu JUS. 

 

• Mimořádný finanční příspěvek z vlastních zdrojů TJ/SK 

 

Výbor JUS se po zjištění rozdělení příspěvků centra ČUS ve prospěch TJ/SK v rámci projektu ČUS – 

Sportuj s námi rozhodl, že dorovná finanční podporu akcí zařazených do kalendáře ČUS – Sportuj 

s námi pro rok 2025 na stejnou výši, která byla v roce 2024 z centra, a to z vlastních zdrojů JUS. 

V případě Pteam sportu, z. s. je návrh vztažen k roku 2023, protože ekonomická náročnost této sportovní 

události je vysoká. 
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Usnesení č. 11/2025  

Výbor Jihlavské unie sportu schválil mimořádný finanční příspěvek ve výši 13 000,- Kč pro TJ-

SK uvedené v tabulce. 

 

TJ/SK Příspěvek 2024 Příspěvek 2025 Doplnění 2025 

Pteam sport, z. s. 11 000 Kč  13 000 Kč   3 000 Kč  

Baseballový klub Ježci Jihlava, z.s. 10 000 Kč  10 000 Kč  0 Kč  

SK Kamenice 1933, z.s.  7 000 Kč  5 000 Kč  2 000 Kč  

TJ Velký Beranov 1975, z.s. 5 000 Kč 5 000 Kč  0 Kč 

TJ Růžená, z.s. 7 000 Kč 5 000 Kč  2 000 Kč 

Běžec Vysočiny z.s. 7 000 Kč  5 000 Kč  2 000 Kč  

SK VODOMÍLEK, z.s. 9 000 Kč  5 000 Kč  4 000 Kč  

Celkem 56 000 Kč 48 000 Kč 13 000 Kč 
  

4. Diskuse, závěr a usnesení 

 

V závěru předsedající poděkoval všem přítomným za účast na jednání a diskusi, která byla 

vedena průběžně ke všem bodům jednání. Termín dalšího jednání výboru JUS bude dohodnut dle 

aktuální potřeby. 

  

 

Zapsal dne 27. 6. 2025  Ing. Holub Vítězslav 


